
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB  
Protokoll styrelsemöte 240926 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Joakim Kjellgren samt Anne Ljung.   
Ej närvarande: Jonas Kronholm 
 
 
§121 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§122 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§123 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§124 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§125 Inkomna skrivelser 
 HIBAB – Protokoll från samrådsmöte 240912 
 Studiefrämjandet – Kallelse avdelningsårsmöte 241121 
 Studiefrämjandet – Inbjudan till digital föreningsträff 
 
§126 Avsända skrivelser  
 Ansökan om nytt kort till Snabbgrossen 
 
§127 Rapport kassör 
 Kassa 1.967:-, Bankkonto 13.959:-, Tävling 3.357:-, Placeringskonto 18.061 kr 
 Fasträntekonto 300.000 kr Totalt: 337.344:- 
 Vi inväntar fortfarande pengar från Studiefrämjandet avseende vårens kurser. 
       
§128 Valberedningen 

Ingen närvarande 
 

§129 Rapport HUK  
Per skriver ihop en ”önskelista” till Studiefrämjandet ang. material till 
utbildning, träning och tävling. 
Marie informerade om mötet med HIBAB och vår tillgång till marker på 
Hovdala. Svårt med kursverksamhet när vi inte kan utnyttja områdena vi är 
tilldelade. Fick tips om mark tillhörande kyrkan. Marie kontaktat Dag Åkesson 
som lovade återkomma när han pratat med jägarna. 
Gunnel fortsätter med sina ”onsdagspromenader” till och med oktober och gör 
därefter uppehåll. Fortsättning osäker. 
 

§130 Rapport RUK 
150 hundar ställdes ut på vår utställning. Allt fungerade bra. 
Ekonomisk redovisning ännu ej klar. 



 
§131 Rapport Interiörkommittén 

Målningsarbetet är påbörjat. Per hjälper till att skruva ner klädhängare och 
anslagstavla och annat som behöver tas bort. 
 

§132 Rapport tävlingskommittén 
 Tommy och Liliana Nielsen med hunden Freja vann Rapporthundsgruppen 
 på SM i Leksand. De önskas ett stort Grattis. 
 Till 2024 års klubbmästerskap har ett fåtal anmält sig. 
 2 st till bruks, 2 st rallylydnad, 1 st lydnad 

Behöver ses över om vi kan ändra förutsättningar/regler för 
klubbmästerskapet.  
Platsliggning med skott inställt tills vidare. Skott har försvunnit och det går inte 
att få fatt på. 3-4 månaders leverans. Diskuterades om skotträningen ska läggas 
över på någon annan (ev. utbildningen) än tävlingskommittén.  
Tommy Nielsen kommer att hålla i regelrevidering den 24/10 kl. 18.30. 

   
§133 Rapport kök/servering 
 Serveringen ligger f.n back med ca. 3.200 kr.   
   
§134 Rapport stuga/tomt 

Marie har fått information om att kommunen är positivt inställt till att vi ska ha 
egen väg in till klubben dvs. på andra sidan fotbollsplanerna. På det viset 
slipper vi kaoset på vägen som det är nu. Inget är dock beslutat. 
Problemet med larmet är åtgärdat. 
Jocke beställer skylt om förbjuden cykelparkering att sättas upp vid infarten. 
 

§135 Beslut/Uppföljning 
 Vi får inte igång Instagramkontot eftersom vi inte har koden. 
   
§136 Uthyrning 
 Labradorklubben i Skåne ska hyra den 10/5-25. Kostnad 1.000 kr. 
  
§137 Verksamhetsplan 
 Inget aktuellt  
 
§138 Medlemsmöte 
 Medlemsmöte den 31/10. Diskuterades vad vi behöver ta upp på mötet. 
 
§139 Övriga frågor 

Tord tog upp fråga om hedersmedlemmar. Marie kollar ang. kriterierna för 
detta. 

 
§140 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 17 oktober kl. 18.30. 
  
 



§141 Mötet avslutas. 
Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


